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Godkendelse af dagsorden. 
  

Godkendt. 

 

 

 

Siden sidst. 
  

Vedr. fællesvejen til nr.69. 

Ifølge tinglysningen er det en fællesvej, altså fælles med ALLE bebyggelserne med tilkørsel via den. 

Det betyder, at vedligeholdelsen af den er et fællesanliggende. 

Vi kontakter DOMI for det videre forløb. 

 

”Postkassesagen” droppes, da det vil blive for bekosteligt.  

Da al post efterhånden sendes digitalt, er problemet (fugtig post i regnvejr) heller ikke stort længere. 

 

Aktivitetsudvalget er nedlagt. 

 

 

 

Forberedelse af afdelingsmødet. Herunder budget 2023. 
 

  Vi gennemgik budgettet for 2023. Dette vil blive fremlagt ved afdelingsmødet. 

DOMI kommer med projektor og lign. til hjælp ved div. oplæg. 

Der vil blive serveret smørrebrød og drikkevarer, så du bedes venligst melde din deltagelse til 

bestyrelsen eller på DOMI´s hjemmeside.  

 

 

 

Rådighedsbeløbet. 
  

Beløbet er d.d. 6244 kr. 

 

 

 

Evt. arrangementer for beboerne. 

 

Der vil snarest blive sat opslag op om en grillaften. 

Bestyrelsen opfordrer hermed beboerne til at komme med flere forslag og idéer til arrangementer. Flere 

af os er selvfølgelig behjælpelige med at udføre ”seancen”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Venlige hilsner fra Bestyrelsen 

 


